

TURINYS

ZIEDONĖ ZAVECKIENĖ. Komunistinių leidinių, išėjusių buržuazijos valdymo metais Lietuvoje, bibliografavimo klausimai	5
ZIGMAS JANUSKEVICIUS ir KOSTAS VAITKEVICIUS. Mokslotyra, informatika ir kai kurie sveikatos apsaugos klausimai	13
JULIUS SIMKEVICIUS. Kai kurie mokslinės informacijos efektyvumo žemės ūkyje tyrimų rezultatai	23
H. KUNZE. Dėl Grimų pasakų iliustravimo. Reziumė	32
LEVAS VLADIMIROVAS, INA DAGYTĖ, ALGIRDAS KANCLERIS. Informacinių įgūdžių ugdymas Lietuvoje	33
LAINĖ PEEP, KLEMENSAS SINKEVICIUS. Universiteto bibliotekos vaidmuo ruošiant studentus naudotis knyga	43
LEVAS VLADIMIROVAS. Mokslinių bibliotekinių kadry rūšimas Tarybų Sąjungoje	51
M. V. VIALJAJOTS. Mokslinės literatūros fondų verti imas senėjimo aspektu	65
IRENA PETRAUSKIENĖ. Periodikos pradžia Lietuvoje	73
STASYS SKRODENIS. Lenkijos bibliotekų rankraštybų darbo bruožai	103
BENEDIKTAS KAZLAUSKAS. Trys šimtai metų Vilniaus akademijos leidi Jokūbas Benetis „Virtus dexteræ domini“... , 1674 m.	113
VYTAUTAS JURGUTIS. Juozo Čiuldos gramatikos „Pratarmė“	147
RECENZIJOS	166
PUBLIKACIJOS	173
KRONIKA	181

СОДЕРЖАНИЕ

Ж. ЗАВЕЦКЕНЕ. Вопросы библиографирования коммунистических выпущенных в годы буржуазной диктатуры в Литве. Резюме	11
З. ЯНУШКЕВИЧУС и К. ВАЙТКЕВИЧУС. Науковедение, информатика и некоторые вопросы здравоохранения. Резюме	21
Ю. ШИМКЕВИЧУС. Некоторые результаты исследований эффективности научной информации в сельском хозяйстве. Резюме	26
Х. КУНЦЕ. К иллюстрациям к сказкам братьев Гримм. Резюме	32
Л. ВЛАДИМИРОВ, И. ДАГИТЕ, А. КАНЦЛЕРИС. Формирование информационных навыков в Литве. Резюме	40
Л. ПЭЭП и К. СИНКЕВИЧУС. Роль университетской библиотеки в подготовке студента к пользованию книгой	43
Л. ВЛАДИМИРОВ. Подготовка научных библиотечных кадров в Советском Союзе	51
М. В. ВЯЛЬЯОТС. Возрастной аспект оценки фондов научной литературы	65
И. ПЕТРАУСКЕНЕ. Начало периодики в Литве в XVIII веке. Резюме	100
С. СКРОДЕНИС. Черты работы отделов рукописей библиотек Польши. Резюме	110
Б. КАЗЛАУСКАС. Трехсотлетие издания Вильнюсской академии: Якобус Беннет „Virtus dexteræ domini“... , 1674. Резюме	145
В. ЮРГУТИС. «Предисловие» грамматики Юозаса Чюлды. Резюме	164

CONTENTS

Z. ZAVECKIENE. Bibliographic registration of communist publications issued in the period of bourgeois dictatorship in Lithuania. Summary	11
JANUSKEVICIUS and K. VAITKEVICIUS. Theory of science, information science and some questions of the health service. Summary	21
J. SIMKEVICIUS. Some results of an investigation of the effectiveness of scientific information in the field of agriculture. Summary	26
HORST KUNZE. Zu den Illustrationen von Grimms Märchen	27
L. VLADIMIROVAS, I. DAGYTE, A. KANCLERIS. The developing of informational skills in the Lithuanian SSR. Summary	41
L. PEEP and K. SINKEVICIUS. The role of a university Library in training students on how to use books. Summary	50
L. VLADIMIROVAS. The training of scientific library personnel in the Soviet Union. Summary	62
M. V. VIALJAJOTS. The aging aspects in evaluating library collections of scientific literature. Summary	72
I. PETRAUSKIENE. The beginning of periodicals in Lithuania in the XVIII century. Summary	101
S. SKRODENIS. The general outline of the work with manuscripts in Polish libraries. Summary	110
B. KAZLAUSKAS. Tercentenary of the Vilnius academy publication „Virtus dexterae domini“... by Jacobus Bennet. Summary	145
V. JURGUTIS. „The Introduction“ to the grammar of J. Ciulda. Summary	164